
Stand van zaken mbt 
energiecompensatie-vraag Vebegol/Sportfondsen 

KEE 

Vebego 
is 

geconfronteerd 

met 
enorme 

stijging energieprijzen (.%), 

wat 
leidt 

tot 

exploitatietekort 
van 

BM 

in 
2024 en 

in 
2025 en verder tot aan 

verduurzaming. 

Vebego 
werkt aan overname door 

sportfondsen; 
wanneer gemeente niet 

compenseert, gaat 
overname niet door en ziet 

Vebego 
zich 

genoodzaakt 
het contract 

op 
te 

zeggen. Wij 
moeten dan 

opnieuw aanbesteden; zijn 
we wsch duurder uit 

Vanuit 
contractpartnerschap, 

dat 
stijging energieprijzen 

overmacht is en omdat 

gemeente 
niet 

wil 
verduurzamen 

vragen Vebego 
en SFN deze kosten te 

compenseren 

In 

budget exploitatiebijdragen binnensport 

2024 
is 

inte 

We kunnen 
zonnepanelen koppelen 

wat … 

besparing oplevert 

Wanneer 
we zouden verduurzamen 

(bv dakisolatie) 
zou dit … 

besparing op 
die 

opleveren 

We 
zijn 

bereid 2024 te 
compenseren 

en 2025 tot max van 

besparing vorige 
bullit en 

met 
terugbetaling 

als het 
goedkoper 

uitvalt 

2026 
en verder 

nog geen toezegging 
over 

ivm: 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

1) 
afwachten toekomst 

zwembad,2) 
afwachten Den 

Haag, 3) 
afwachten 

energieprijzen, 4) 
afwachten 

energiecontract 

SFN 


